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اتفاقا از آنجا که خود من یک پرسپولیسی هستم آقای رسول پناه، 

مدیرعامل باشگاه پرسپولیس بعد از اینکه خودش حالش مساعد   شد 

و از کرونا خلاصی پیدا کرد مادرش را که به این ویروس مبتلا شده 

بود را نزد من آورد که اتفاقا مادر وی حال مساعدی هم نداشت و 

مراقبت های خاصی را به عمل آوردیم و در ادامه زمانی که پرسپولیس 

۱۰ نفره مقابله شـــاهین بوشهر به برتری رسید رسول پناه تماس 

گرفت و گفت به خاطر شما این یک گل را زدیم و ۱۰ نفره بردیم تا 

از زحمات تان تشکر کنیم. 

درخصوصتیماستقلالهمدرزمینهتستگیریمجدداز

اعضایاینتیممشکلاتزیادیایجادشدهواینسوالپیش

میآیدکهچطورتستهایبرخیازبازیکناناینتیمبهفاصله

چندروزکهمثبتاعلامشدهبود،منفیشدهاست.

به طور کلی درخصوص تســـت های پی ســـی آر ۴۰ تا ۶۰ درصد 

می توان درباره مبتلا شـــدن به کرونا تشخیص قطعی داد. تقریبا 

این تست را باید شبیه شـــیر یا خط درنظر گرفت، بنابراین وقتی 

که تست پی سی آر گرفته شد و در این زمینه تشکیک به وجود آمد 

حتما با توصیه پزشک باید بیمار سی تی اسکن انجام دهد چون 

در سی تی اسکن تشخیص بهتری درخصوص درگیری ریه ها داده 

خواهد شـــد. با این حال براساس سوالی که مطرح کردید وقتی 

تست پی سی آر مثبت می شود ما انتظار نداریم که به سرعت این 

تست پاسخش منفی شود و برای ما هم این امر عجیب است مگر 

اینکه دوره بیماری و اطلاع به کرونا را دیر متوجه شده و به همین 

نسبت دیرتر از موعد به آزمایشگاه مراجعه شود و نتیجه تست گیری 

مطابق با روزهای پایانی ابتلا باشد که در ادامه و طی چند روز بعد 

پاســـخ تست های بعدی منفی شود که این موضوع نیز می تواند 

طبیعی باشد. 

یعنیکاربازیکناناستقلالبهسیتیاسکننکشید؟

از این موضوع خبر ندارم اما احســـاس می کنم تســـت ها در حد 

پی سی آر برای آنها انجام شده و تا زمانی که شما تست تان منفی 

نشود ناقل محسوب می شوید. 

دکترهراتیانمسئولایفمارکدریکیازبرنامههایتلویزیونی

اعلامکردکهوزارتبهداشـــتتستهاییکهاستقلالیها

گرفتندراقبولندارد.

من به عنوان یک پزشک به قضیه نگاه می کنم. برای ما سلامتی افراد 

بسیار مهم تر است. الان چرا به افراد ناقل در اجتماع می گویم ماسک 

بزنند چون این ویروس را به افراد دیگر منتقل نکنند، اما به طور حتم 

ســـلامتی یک ورزشکار مهم تر از هر چیز دیگری به شمار می رود. 

یعنی اگر شخصی تستش مثبت است باید قرنطینه شود و بعد از 

آن بررسی مجدد برایش صورت بگیرد و اگر علامتی مبنی بر بیماری 

داشت آن علائم بررسی و بیماری درمان شود. فرقی نمی کند این 

مشکلات برای تیم استقلال باشد یا پرسپولیس بلکه همه باید این 

مسائل را رعایت کنند و سلامتی ورزشکار مهم ترین رکن است.

یکیازمربیاناستقلالمیگفتدرهفتهگذشتهآنقدراز

بازیکنانیکهتستمثبتداشتندمجدداتستگرفتندتا

تستبرخیازآنهامنفیشودتادرنهایتاستقلالبهشرایط

مسابقهبرگردد.شـــمابهعنوانیکپزشکاینموضوعرا

تاییدمیکنید؟

این کار اصلا مرسوم نیست و حتی جنبه علمی ندارد که مدام تست 

بگیرید تا بالاخره یک پاسخ منفی به دست بیاید. در این زمینه علائم 

مهم است و کسی اگر علائم داشت باید به قرنطینه ادامه بدهد. 

رفته رفته بحث تمدید قرارداد با بازیکنان حال حاضر پرسپولیس به جاهای 

جنجالی اش می رسد و شاید بعد از این یحیی نتواند به این شکلی که تا 

به امروز با سیاست سکوت و البته حربه نداشتن لیست مازاد موضوع را 

مدیریت کرده است، این مورد را اداره کند و قطعا هواداران پرسپولیس او 

را تحت فشار بیشتری قرار می دهند. 

هرچند پیش از این در مطالبی جداگانه از سیاست یحیی در نقل وانتقالات 

و البته لیست مازادی که او برای تیمش درنظر گرفته نوشته بودیم و هر بار 

هم با واکنش های منفی و بد مواجه شدیم، اما حالا که افشین درحال 

مذاکره پنهانی با بازیکنان تیم های دیگر برای فصل آینده است، شاید 

باور اینکه ســـرخ ها برای پایان فصل لیســـت مازادی ندارند سخت تر از 

همیشه باشد. 

یکی از بازیکنانی که هواداران پرسپولیس اصرار زیادی به تمدید قراردادش 

دارند بشـــار رسن است که این روزها مورد انواع و اقسام بی مهری ها قرار 

گرفته اســـت و به نظر می آید کار پرسپولیس برای نگه داشتن او چندان 

راحت نباشد، البته اگر میلی به نگه داشتن این عراقی وجود داشته باشد!

 باشگاه نه پول داد و نه وعده!

چند روز قبل مدیر برنامه های رسن با حضور در باشگاه پیگیر مطالبات این 

بازیکن عراقی شد که قرار بود نهایتا تا بعد از بازی با پیکان به او پرداخت 

شود، اما نکته جالب اینجاست که رسول پناه اعلام کرده که فعلا آهی در 

بساط ندارند و این عراقی همچنان باید منتظر بماند. البته نکته جالب تر 

اینجاست که این بار سرپرست موقت باشگاه هیچ تاریخ جدیدی را برای 

پرداخت مطالبات این بازیکن اعلام نکرده تا امیدها برای پرداخت پول 

به این بازیکن کمرنگ تر از قبل شود. 

ظاهرا نوسانات قیمت دلار در پرداخت پول به رسن بی تاثیر نبوده و باشگاه 

به دنبال ایجاد تعادل در بازار ارز برای تهیه مبلغ بدهی به رسن است که 

البته شاید به این زودی ها اتفاق نیفتد!

 آقای هافبک علیه بشار

اما ظاهرا در چند روز گذشته یکی از هافبک های پرسپولیس که اتفاقا 

به نوعی با بشار رسن هم پست است و در این مدت هر بار که این 

هافبـــک عراقی در آمادگی لازم حضور داشـــته، فرصت بازی 

پیدا نکرده و نیمکت نشـــین بوده است، در رختکن به حضور 

بشـــار معترض شده و عنوان کرده که نیازی نیست باشگاه او 

را حفظ کند. 

این هافبک پرسپولیسی در رختکن به این موضوع 

معترض شده که چرا باید این خارجی 3۰۰، ۴۰۰ 

هزار دلار پول بگیرد اما او و همبازیانش هنوز از 

بابت این فصل و فصل گذشته طلب داشته 

باشند. اینها درحالی است که بشار رسن در 

این فصل مبلغی به مراتب پایین تر از سایر 

بازیکنان دریافت کرده و هربار هم برای دریافت 

طلبش، وعده و وعید دریافت کرده است. به نظر 

می آید این اعتراضات بیشتر از اینکه به موارد مالی 

و دلارهایی که رسن می گیرد مربوط باشد، به کم توانی 

این بازیکن برای رقابت با بشار ارتباط دارد. 

 سکوت معنادار یحیی در تمدید قرارداد بشار!

اما بحث دیگر تمدید قرارداد هافبک عراقی پرســـپولیس 

اســـت که یحیی گل محمدی بارها به صورت رســـمی و 

غیررســـمی اعلام کرده که برای فصل بعد به این بازیکن نیاز دارد و از 

باشگاه خواسته که او را برای لیگ بیستم حفظ کند. البته به نظر می رسد 

این حرف های یحیی مانند صحبت های دیگرش درخصوص نداشتن 

لیســـت مازاد چندان واقعیت ندارد و این مربی هنوز برای نگه داشتن 

رسن به جمع بندی کاملی نرسیده است. 

بـــا توجه به گزارشـــی که چند روز قبل نوشـــتیم، باشـــگاه تمام امور 

نقل وانتقالاتی را به افشین پیروانی و یحیی گل محمدی واگذار کرده و 

حالا خیلی ها از باشگاه سوال می کنند که چرا موضوع تمدید قراردادها 

انجام نمی شـــود و سکوت یحیی و البته افشین در نوع خودش جالب 

توجه است. 

یحیی خوب می داند اگر واقعا قصدش حفظ رسن بود، مانند خیلی از 

بازیکنان تیم های دیگر که این روزها پرسپولیسی ها مشغول مذاکره 

با آنها هســـتند، با رسن هم پای میز مذاکره نشسته بودند. این 

موضوع می تواند پیش درآمدی باشد برای اثبات وجود 

لیســـت مازاد و حضور بازیکنانی مثل سیدجلال 

حسینی و محمد انصاری در این لیست!

 حرف و عمل یحیی یکی نیست

یحیـــی گل محمدی را چه در دوران بازی 

و چـــه در عالم مربیگری به عنوان فردی 

صادق می شناختیم اما ظاهرا این روزها 

حرف و عمل این مربی با هم یکی نیست و 

او حرف هایی می زند که در عمل طور دیگری اتفاق می افتد. 

موضوع تمدید قرارداد با رســـن، نداشتن لیست مازاد و البته 

بحث مخالفت با جدایی کریم باقری از پرسپولیس و حضورش 

در تیـــم ملی را هم باید جزء همین موارد دانســـت که ظاهرا 

تصمیمات یحیی با آنچه بیان می کند متفاوت است. در این 

خصوص شنیده می شود که کریم باقری هم به دلیل اینکه در 

تصمیمات کادرفنی نقشی ایفا نمی کند و به یک تماشاگر 

تبدیل شده، قصد دارد بعد از سال ها پرسپولیس را ترک 

کند و به تیم ملی بپیوندد. 

وپنجمینبردپیاپی
شکستماشینسازی

پرسپولیسبا


هرمانینزدیکترشد

بهق

6 امتیاز تا پوکر

گزارش»فرهیختگان«ازاقداماتپرسپولیسیهاعلیهرسنوسکوتمعناداریحییدرخصوصتمدیدقرارداد

آقای هافبک علیه بشار؛ مشکل دلار است یا رقابت؟

گوچی:ماسکمیزنموهمهباتعجبنگاهممیکنند!

در هلند کرونا را اصلا جدی نمی گیرند 
رضـــا قوچان نـــژاد در این فصل رقابت های لیگ هلند به همراه زوله نمایش نســـبتا خوبی ارائه کرد، اما 

رقابت های لیگ این کشور به دلیل شیوع کرونا درنهایت نیمه کاره ماند و براساس اعلام فدراسیون فوتبال 

این کشور، مسابقات لیگ بدون اعلام قهرمان یا تیم های سقوط کننده به پایان رسید. سایت »فوتبال 

پرمیر« هلند در گزارشی از وضعیت شیوع کرونا در این کشور می نویسد: »رضا قوچان نژاد، مهاجم ایرانی 

زوله از اینکه هلندی ها کرونا را جدی نمی گیرند، بســـیار متعجب شده است. او می گوید یک بار راهی 

سوپرمارکت شده و تنها کسی که در بین افراد آنجا ماسک زده بود، خودش بوده است. به همین دلیل 

این مهاجم ایرانی احساس می کند در این کشور تهدید کووید-۱9 جدی گرفته نمی شود. او می گوید: 

»وقتی برای خرید رفتم، تنها کســـی بودم که ماســـک زده بودم و مردم طوری نگاهم می کردند که انگار 

دیوانه ام. من هم همین احساس را درباره آنها داشتم، چراکه اصلا اصول بهداشتی را رعایت نمی کردند و 

هیچ کسی از ماسک یا دستکش استفاده نمی کرد. فکر می کنم در هلند این موضوع خیلی زود فراموش 

شده است. باید درنظر داشت که این بیماری تنها یک آنفلوآنزای ساده نیست و یک بیماری جدی ریوی 

است که ممکن است بسیار خطرناک و فاجعه آفرین باشد. به همین دلیل مردم باید آن را جدی بگیرند؛ 

اتفاقی که در این مدت زیاد آن را ندیده ام.« گوچی حتی در شروع تمرینات تیمش برای فصل جدید هم 

حاضر نشده بود و ظاهرا در این مورد با احتیاط رفتار می کند: »دوست ندارم اصلا در این شرایط ریسک 

کنم. در آن زمان پدر و مادر همسرم از آمریکا به اینجا آمده بودند و نمی توانستم سلامت آنها را به خطر 

بیندازم. باتوجه به اینکه سن و سال آنها بالا بود، ترجیح دادم به تمرینات نروم.« او با مدیران باشگاه زوله 

صحبت کرده بود و شرایطش را توضیح داده بود و آنها هم به این ملی پوش سابق ایرانی اجازه دادند تا در 

خانه بماند. گوچی در این باره ادامه می دهد: »شما ممکن است تمام مسائل بهداشتی را رعایت کنید 

و مراقب خود باشـــید، اما تضمینی نیست که همه افرادی که به باشگاه می روند نیز این موارد را رعایت 

کنند. این تصمیم من برای سلامت خانواده ام بود. با جان استیگمن و مایک ویلمز صحبت کردم و آنها 

هم استدلال مرا قبول کردند و اجازه دادند مدتی بیشتر در خانه بمانم.« باتوجه به شرایطی که در دنیا 

وجود دارد و خطراتی که هواداران را تهدید می کند، فعلا همه مسابقات فوتبال بدون حضور آنها برگزار 

می شـــود، اما مهاجم زوله امیدوار اســـت دوباره ورزشگاه ها مملو از تماشاگر شود: »چند روز پیش بازی 

چلسی برابر منچسترسیتی را تماشا می کردم. واقعا با قبل تفاوت زیادی داشت، حتی باوجود ماکت های 

تماشاگران که در ورزشگاه قرار داده اند باز هم استادیوم ها حال وهوای سابق را ندارد و هیچ چیزی شرایط 

عادی را ندارد. امیدوارم به زودی شاهد حضور هواداران باشیم. بارها در مسابقات تیم ها در آخرین دقایق 

موفق شـــده اند حریفان خود را شکست دهند و مسلما این انرژی مثبت هواداران است که به بازیکنان 

داخل زمین منتقل می شود و باعث می شود آنها با انگیزه بیشتری بازی کنند. امیدوارم این تعامل مثبت 

هرچه زودتر دوباره در مسابقات فوتبال ایجاد شود.«

آرش محمدی
  روزنامه نگار

محمدرضا حاجی عبدالرزاق
روزنامه نگار

گوچی:ماسکمیزنموهمهباتعجبنگاهممیکنند!

در هلند کرونا را 
اصلا جدی نمی گیرند 
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 شماره مسلسل ۳۸۱۹
 شنبه ۲۱ تیر ۱۳۹۹
 ۱۹ ذیقعده ۱۴۴۱  
 ۱۱ جولای ۲۰۲۰ 

 شماره ۳۰۸۱

هاشمیان، فوق تخصص مراقبت های ویژه بیمارستان مسیح دانشوری در گفت وگو با »فرهیختگان«:

تست pcr مثل شیر  یا خط است!
 انتظار نداریم تست های مثبت به سرعت منفی شود                  رسول پناه برد پرسپولیس را به خاطر مادرش به من تقدیم کرد!


